
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 780 af 8. september 2014 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Lene Skov Henningsen 

  

3. oktober 2014 
J.nr. 14-4127360 

  

Skatteudvalget 2013-14
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 780
Offentligt



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, om erfaringerne med en reklameafgift i andre EU-lande fortsat kan 

baseres på besvarelsen af spørgsmål nr. 41 til L 50 2012-13, eller om der siden er sket en 

udvikling i et eller flere andre EU-lande? 

 

Svar 

Efter Skatteministeriets oplysninger er der ikke sket en udvikling i et eller flere EU-lande 

med hensyn til reklameafgifter siden besvarelsen af spørgsmål nr. 41 af 28. november 

2012 eller reklameafgiftslovens udarbejdelse i øvrigt.  
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